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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πάνω από 70 παιδιά στο νοσοκομείο με σοβαρά
συμπτώματα

Πηγή: ΠΡΩΪΝΟΣ ΛΟΓΟΣ ΤΩΝ
ΤΡΙΚΑΛΩΝ

Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

308.84 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Πάνω από 70 παιδιά στο νοσοκομείο 
με σοβαρά συμπτώματα

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ αττηύθυνε έκκληση προς τους γονείς 
των παιδιών, για τήρηση των μέτρων προστασίας από τον κορωνοϊό

Π
άνω από 70 παιδιά 
νοσηλεύονται με 
κορωνοϊό στα 
παιδιατρικά νοσοκομεία 

και τις παιδιατρικές 
κλινικές των νοσοκομείων 
σήμερα, αναφέρει ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννάκος.

Μάλιστα, ο ίδιος τόνισε ότι 
το Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκης 
είναι γεμάτο, στο οποίο νοση
λεύονται οκτώ παιδιά.

Σύμφωνα με τον κ. Γιαννάκο, 
φέτος το καλοκαίρι, λόγω της 
μη τήρησης των μέτρων προ
στασίας, παρατηρείται ο με
γαλύτερος αριθμός νοσηλευό
μενων παιδιών με κορονοϊό 
στα νοσοκομεία.

Ο αριθμός είναι μεγαλύτε
ρος και από τα δεδομένα του 
χειμώνα.

Παράλληλα, επισημαίνει ότι 
για να κρίνεται επιβεβλημένη 
η εισαγωγή των παιδιών σε 
νοσοκομείο, αυτό σημαίνει ότι 
εμφανίζουν σοβαρά συμπτώ
ματα.

Όπως έκανε γνωστό ο ίδιος, 
σήμερα νοσηλεύονται 40 παι
διά στο Παίδων Αγιό Σοφία, 
11 παιδιά στο Παίδων Αγλαΐα 
Κυριάκού, 10 παιδιά στο Παί

δων Πεντέλης και 5 παιδιά στο 
Καραμανδάνειο. Επίσης, νο
σηλεύονται με κορονοϊό πολλά 
παιδιά στις παιδιατρικές κλι
νικές νοσοκομείων.

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
απηύθυνε έκκληση προς τους 
γονείς των παιδιών, για τήρηση 
των μέτρων προστασίας. «Κα
λύτερα μάσκα, τεστ, αποστά
σεις παρά στο θάλαμο ενός 
παιδιατρικού νοσοκομείου. 
Προσοχή γονείς», κατέληξε ο 
Μιχάλης Γ ιαννάκος.

ΧΡ. ΠΑΠ.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σε αναστολή μέχρι τον Δεκέμβριο οι ανεμβολίαστοι
υγειονομικοί

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,37 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

645.21 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΑΠΟ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ
Νέο τελεσίγραφο 
σιουε ανεμβολίαστουε 
υγειονομικούε Σ. 37



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σε αναστολή μέχρι τον Δεκέμβριο οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,37 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-08-2022

Σε αναστολή μέχρι 
ιον Δεκέμβριο 
οι ανεμβολίασιοι 
υγειονομικοί
Ανυποχώρητος ο υπουργός Υγείας θάνος Πλευρης 
στο αίτημα των εκπροσώπων του κλάδου να επιστρέφουν 
στα νοσοκομεία Αμεσα αναμένεται να αλλάξει και 
το σύστημα καταγραφής των θανάτων λόγω κορωνοϊου

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Τ
ελεσίγραφο απέστειλε ο υπουργός 
Υγείας Θάνος Πλεύρης προς τους 
ανεμβολίαστους υγειονομικούς κλεί
νοντας ερμητικά την πόρτα για πιθανή 

άρση της αναστολής εργασίας το επόμενο 
διάστημα. Ετσι, ο μήνας-ορόσημο για την 
επανεξέταση του μέτρου είναι ο Δεκέμβρι
ος, χωρίς η ηγεσία στην οδό Αριστοτέλους 
να ανοίγει τα χαρτιά της σχετικά με τις 
προθέσεις της.

Σήμερα η «μαύρη τρύπα» στα νοσοκο
μεία της χώρας αριθμεί περί τους 2.100 
υγειονομικούς (ανάμεσά τους είναι αρκετοί 
νοσηλευτές και διοικητικοί υπάλληλοι και 
λιγότεροι γιατροί), οι οποίοι επιμένουν 
να μην υποβάλλονται στο βασικό σχήμα 
εμβολιασμού έναντι της λοίμωξης Covid-19 
και συνεπακόλουθα βρίσκονται σε αναγκα
στική αναστολή. Οπως, όμως, εξηγεί στα 
«ΝΕΑ» ο πρόεδρος των εργαζομένων στα

δημόσια νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) Μιχάλης 
Γιαννάκος, ο πραγματικός αριθμός τους 
αγγίζει τις 7.000. Παρ' όλα αυτά, τα κενά 
μεταβάλλονται από μέρα σε μέρα, εξαιτίας 
του γεγονότος πως ορισμένοι επανέρχο
νται στο πόστο τους έπειτα από νόσηση 
που επιβεβαιώνεται με μοριακό έλεγχο. 
Ωστόσο, η πλήρωση των κενών δεν είναι 
οριστική, δεδομένου πως το πιστοποιητικό 
νόσησης λήγει έξι μήνες μετά την έκδοση 
του θετικού αποτελέσματος για λοίμωξη 
Covid-19. Επιπρόσθετα, υπάρχουν και εκεί
νες οι περιπτώσεις ανεμβολίαστων υγει
ονομικών που... χάνονται από τη σχετική 
λίστα, καθώς κάνουν χρήση άδειας (π.χ. 
εκπαιδευτικής ή τοκετού).

ΠΑΡΩΧΗΜΕΝΟ ΜΕΤΡΟ. Σε κάθε περί
πτωση, πάντως, ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
επιμένει πως πλέον το μέτρο της αναστολής 
των υγειονομικών είναι εκτός από σκληρό 
και παρωχημένο, υπό την έννοια πως τα

νεότερα επιστημονικά δεδομένα καταρρί
πτουν την αποτελεσματικότητά του. «Δεν 
έχει κανένα υγειονομικό όφελος, καθώς 
τα εμβόλια προστατεύουν από τη νόσηση 
αλλά όχι από τη μετάδοση. Συνεπακόλου
θα, θα έπρεπε να ληφθούν σοβαρά υπόψη 
οι ελλείψεις του συστήματος Υγείας, που 
διογκώνονται και λόγω των αναστολών», 
σημειώνει ο ίδιος.

Παρά το αίτημα των εκπροσώπων του 
κλάδου να επιστρέψουν οι συνάδελφοί 
τους, ο Θάνος Πλεόρης εμφανίστηκε και 
χθες σε τηλεοπτική του συνέντευξη, ανυπο
χώρητος. «Σύμφωνα με την απόφαση αυτή 
τη στιγμή οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί 
θα παραμείνουν σε αναστολή μέχρι 31/12. 
Τότε θα επανεξεταστεί το μέτρο.Δεν είναι 
στις προθέσεις μας να επανεξετάσουμε 
νωρίτερα το μέτρο. Δηλαδή η επανεξέταση 
του μέτρου θα γίνει όπως έχει προβλεφθεί 
αρχικά στις 31/12 με τα δεδομένα τότε θα 
αποφασιστεί αν θα συνεχίσει η αναστολή 
ή αν θα αρθεί αλλά μέχρι τότε δεν πρόκει
ται να υπάρξει επανεξέταση του μέτρου», 
δήλωσε χαρακτηριστικά.

ΝΕΟ ΜΟΝΤΕΛΟ. Αξίζει, δε, να σημειωθεί 
πως την ίδια ώρα οι πανδημικοί δείκτες - 
πληντου πιο «σκληρού» που αφορά στους 
θανάτους - δείχνουν πως η ύφεση του έκτου 
κύματος βρίσκεται σε πλήρη εξέλιξη. Είναι 
ενδεικτικό πως παρατηρείται μείωση το 
τελευταίο διάστημα της τάξεως του 11% 
στις εισαγωγές σε απλές κλίνες Covid ενώ 
η κατάσταση στις ΜΕΘ παραμένει διαχει- 
ρίσιμη.

Μάλιστα, ο υπουργός Υγείας αποκάλυψε 
χθες πως αναμένεται άμεσα να αλλάξει και

Η «μαύρη ιρύηα» στα νοσοκομεία 
ins xcopas αριθμεί περί ious 2.100 
υγειονομικού5 - Ενώ η ΠΟΕΔΗΝ 
ανεβάζει ns ελλείψει oils 7.000
το σύστημα καταγραφής των θανάτων, 
καθώς το «σφιχτό» μοντέλο που έχει υιο
θετηθεί (και) από τη χώρα μας οδηγεί σε 
υπερεκτίμηση των απωλειών. «Η χώρα μας 
ακολουθεί το εξής μοντέλο καταγραφής, 
βάσει του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγεί
ας: Οταν κάποιος έχει νοσήσει από Covid, 
ακόμη και όταν η αιτία θανάτου δεν είναι 
ο κορωνοϊός και απλώς έχει βγει θετικός, 
τότε καταγράφεται ως θάνατος από Covid. 
Από δω και στο εξής, στους θανάτους που 
θα δηλώνουμε, θα αναφέρουμε πόσοι από 
αυτούς είναι μεαιτία τον Covid και πόσοι 
είναι με άλλη αιτία, αλλά τα άτομα είχαν 
Covid», εξήγησε και πρόσθεσε με νόημα: 
«Συνεπώς δεν είχαμε αύξηση θανάτων, 
απλά το ποσοστό των θανάτων από τον 
Μάιο και μετά συνδυάζονται με περιστατικά 
ήταν με οποιαδήποτε αιτία και είχαν και Co
vid. Αυτά όλα τα στοιχεία θααναλυθοάνκαι 
θα συνεχίσουμε να λέμε επακριβώς τους 
θανάτους, όμως και απόδειξη αυτού που 
λέμε, είναι πως δεν υπήρχε αύξηση στους 
σκληρούς δείκτες της πανδημίας».

Υπενθυμίζεται πως η «Βαβέλ» που επι
κρατεί στα συστήματα καταγραφής ανά 
τον κόσμο είναι ένα ζήτημα που απασχο
λεί από το 2021 τους ειδικούς στη χώρα 
μας, επισημαίνοντας μεταξύ άλλων πως 
τα διαφορετικά πρωτόκολλα που έχουν 
υιοθετηθεί εκτός αλλά και εντός της Γη
ραιός Ηπείρου καθιστούν ακόμη και τις 
συγκρίσεις ανάμεσα σε διάφορες χώρες 
επιστημονικά αμφίβολες.

«Οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί θα παραμείνουν σε αναστολή μέχρι 31/12. Τότε 
θα επανεξεταστεί το μέτρο. Δεν είναι στιβ προθέσειβ pas να επανεξετάσουμε 
νωρίτερα το μέτρο», τόνισε ο unoupyos Υγείαβ
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1  Χτυπάει καμπανάκι κινδύνου για την άθλια
κατάσταση στο Νοσοκομείο Λαμίας A Θανάσιμος
τραυματισμός ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: Ημερομηνία
έκδοσης:

10-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

523.07 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟΜΕΑΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΦΘΙΩΤΙΔΑΣ TOY ΚΚΕ

Χτυπάει καμπανάκι κινδύνου για την άθλια κατάσταση 
στο Νοσοκομείο Λαμίας
Τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό, υπό διάλυση ακόμα και κρίσιμες κλινικές

« Afliκρως επικίνδυνη για τη ζωή και την υγεία του λαού» 
χαρακτηρίζει η Τομεακή Οργάνωση Φθιώτιδας του 
ΚΚΕ την κατάσταση στο Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας, 

απαιτώντας την άμεση ενίσχυσή του με ιατρικό και νοσηλευ
τικό προσωπικό.

Σε ανακοίνωσή της τονίζει ότι το Νοσοκομείο Λαμίας βρίσκεται 
«υπό κατάρρευση, εξαιτίας των τεράστιων ελλείψεων σε ιατρικό 
και λοιπό προσωπικό, που καθιστούν τη λειτουρν'ια πολλών κλινι
κών και τμημάτων έως και αδύνατη».

Το λιγοστό προσωπικό καλείται να εργαστεί «σε άθλιες εργασια
κές συνθήκες, με τεράστιο όγκο δουλειάς, με κομμένες άδειες, σε 
πολλές περιπτώσεις χωρίς ρεπό, με παραπάνω εφημερίες, πράγ
μα που βάζει τεράστια εμπόδια στην παροχή υπηρεσιών», συνεχί
ζει η ΤΟ Φθιώτιδας, επισημαίνοντας ότι οι συνθήκες αυτές οδη
γούν ακόμα και σε παραιτήσεις.

Ιδιαίτερη αναφορά κάνει στα προβλήματα και στην κατάσταση 
που επικρατεί σε βασικές κλινικές του Νοσοκομείου Λαμίας, α- 
ναφέροντας:

«Στα επείγοντα χτυπάει "καμπανάκι". Οι ελλείψεις φτάνουν σε 
τέτοιο σημείο, που υπάρχουν μέρες που λειτουργούν χωρίς τις α- 
παιτούμενες ειδικότητες γιατρών.

Θανάσιμος τραυματισμός 
εργαζόμενου

Εργαζόμενος στον δήμο Λουτρακιού, πατέρας δύο παι
διών, τραυματίστηκε θανάσιμα κατά τη διάρκεια εργασιών 
χτες το μεσημέρι. Ο εργαζόμενος έπεσε από μεγάλο ύψος 
ενώ βρισκόταν σε καλαθοφόρο του δήμου, προσπαθώντας 
να κλαδέψει δέντρα οτα Ισθμια, στην παραλία Κρυφή. Με
ταφέρθηκε στο Γενικό Νοσοκομείο Κορίνθου, όπου διασω- 
ληνώθηκε, όμως κατέληξε λίγες ώρες αργότερα.

Σε διάλυση η Παιδιατρική κλινική, που λειτουργεί χωρίς κανό
ναν μόνιμο γιατρό του Νοσοκομείου, κάνοντας συμβάσεις με ιδι
ώτες γιατρούς, που προσφέρουν τις υπηρεσίες τους κατά περί
πτωση, και μετακινώντας γιατρούς από Κέντρα Υγείας της περιο
χής, αποψιλώνοντας και υποβαθμίζοντάς τα.

Παιδοχειρουργός δεν υπάρχει καν. Η Πνευμονολογική κλινική 
στο "κόκκινο". Λειτουργεί με έναν γιατρό, με σοβαρό το ενδεχό
μενο να μπει λουκέτο. Μάλιστα, η Πνευμονολογική κλινική είναι η 
μοναδική στη Στερεά Ελλάδα και απολύτως αναγκαία και στην α
ντιμετώπιση των κρουσμάτων COVID.

Κι όλα αυτά σε μια περίοδο που όχι μόνο δεν έχουμε ξεμπερδέ
ψει με την πανδημία, αλλά είναι και σε μεγάλη έξαρση τα κρού
σματα πανελλαδικά αλλά και στον νομό μας. Μεγάλα τα προβλή
ματα και στην Παθολογική.

Η Καρδιολογική κλινική λειτουργεί οριακά, καθώς γιατροί κα
λούνται να καλύπτουν άλλες θέσεις. Εχει σχεδόν διακοπεί και ο 
αιμοδυναμικός έλεγχος. Η Ουρολογική λειτουργεί μόνο με έναν 
γιατρό, και αυτόν υπό συνταξιοδότηση.

Το Αναισθησιολογικό τμήμα λειτουργεί οριακά, με μετάκληση 
γιατρών εκτός τμήματος. Το Ακτινολογικό εργαστήριο, αντί να δου
λεύει με προσωπικό πάνω από 30 άτομα, δουλεύει μόνο με 9 και 
με δυσκολία να βγουν ακόμα και οι βάρδιες!

Ο αξονικός τομογράφος δεν λειτουργεί όλο το 24ωρο και ο μα- 
γνητικός τομογράφος λειτουργεί ελάχιστες μέρες τον μήνα».

Καταγγέλλοντας ότι η τραγική αυτή κατάσταση δημιουργεί πο
λύ σοβαρούς κινδύνους για τη ζωή και την υγεία του λαού της πε
ριοχής, η ΤΟ Φθιώτιδας τονίζει:

«Οι εξαγγελίες της κυβέρνησης για ενίσχυση του ιατρικού προ
σωπικού στη Λαμία αποτυπώνεται σε νούμερο: 50 γιατροί λιγότεροι 
σήμερα από αυτούς που υπηρετούσαν προ πανδημίας, που ούτως ή 
άλλως υπήρχαν κενά! Οι υποσχέσεις, μετά από τις επισκέψεις στο 
ΓΝ Λαμίας, του κ. Κικίλια, της κας Γκάγκα, του κ. Οικονόμου, του 
κ. Κοτρωνιά αλλά και του κ. Σαρακιώτη, παρέμειναν υποσχέσεις.

Η ίδια άθλια κατάσταση επικρατεί και στα Κέντρα Υγείας και 
στα Περιφερειακά Ιατρεία του νομού, καθώς λειτουργούν και αυ

τά με τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό και υποδομές. Ξεχειλί
ζει η αγανάκτηση όχι μόνο του προσωπικού, που έχει φτάσει στα 
όριά του, αλλά και όλου του λαού της περιοχής».

Και προσθέτει:
«Αυτά είναι τα αποτελέσματα της πολιτικής που κάνει την Υγεία 

εμπόρευμα, της εγκατάλειψης του δημόσιου συστήματος Υγείας, 
των δραματικών περικοπών από τον κρατικό προϋπολογισμό για 
την Υγεία. Αυτό είναι το "νέο ΕΣΥ" που οραματίζεται και προω
θεί η κυβέρνηση, με τη στήριξη και των υπόλοιπων αστικών κομ
μάτων στις κατευθύνσεις της ΕΕ για χάρη των επιχειρηματικών ο
μίλων. Τρίβουν τα χέρια τους οι έμποροι της Υγείας, κλινικάρχες 
και λοιπά αρπακτικά, στήνοντας χορό δισεκατομμυρίων πάνω στον 
πόνο του λαού.

Το ΚΚΕ θα διαθέσει όλες του τις δυνάμεις για το δικαίωμα σε α
ποκλειστικά δημόσιες και δωρεάν υπηρεσίες Υγείας, με βάση τις 
τεράστιες δυνατότητες της εποχής μας.

Το ΚΚΕ καλεί τον λαό της περιοχής μας και τους εργαζόμενους 
στις δομές Υγείας να διεκδικήσουν εδώ και τώρα μαζικές προσλή
ψεις μόνιμων γιατρών και λοιπού προσωπικού, κάλυψη όλων των 
κενών και του απαιτούμενου εξοπλισμού, με βάση τις πραγματι
κές ανάγκες λειτουργίας του νοσοκομείου».
• Σε ανακοίνωσή του το Εργατικό Κέντρο Λαμίας καλεί τα ερ
γατικά σωματεία και άλλους φορείς να ξεσηκωθούν για να ανα
τρέψουν την κατάσταση αυτή με την κατάντια του νοσοκομείου. 
«Δεν μπορούμε να πηγαίνουμε στα ιδιωτικά και να δίνουμε έναν 
σκασμό λεφτά που δεν έχουμε. Τι μπορούμε να κάνουμε; Την ορ
γή μας και την αγανάκτηση οργανωμένο αγώνα για να αλλάξει αυ
τή η κατάσταση», τονίζει ανάμεσα σε άλλα.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν βρίσκουν χρήματα για την αποκατάσταση ms
lIveupovoXoyiKns του «Παπανικολάου»

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

423.9 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δεν βρίσκουν χρήματα για την αποκατάσταση 
ms lIveupovoXoyiKns του «Παπανικολάου»

ΜΠΟΡΕΙ η κυβέρνηση και οι 
αρμόδιοι του υπουργείου Υγεί
ας να σηατάλησαν πολλά εκα
τομμύρια ευρώ σε φιλικά μέσα 
ενημέρωσης και επιχειρηματί
ες εν μέσω της πανδημίας του 
κορονοϊού, δεν διαθέτουν όμως 
μόλις 1.000.000 ευρώ για την 
αποκατάσταση της Πνευμονο- 
λογικής Κλινικής του Νοσοκο
μείου «Παπανικολάου» που κά
ηκε ολοσχερώς τον περασμένο 
Απρίλιο!

Αν και έχουν περάσει τέσ
σερις μήνες, η αποκατάσταση 
της καμένης πτέρυγας δεν έχει 
προχωρήσει, παρότι τα κρού
σματα κορονοϊού αυξάνονται το 
τελευταίο διάστημα. Οι υπεύθυ
νοι του υπουργείου Υγείας δι
καιολογούνται ότι δεν μπο
ρούν να εξασφαλίσουν το κον
δύλι του 1.000.000 ευρώ για να 
εξασφαλίσουν τη δημόσια υγεία 
επαναλειτουργώντας την Πνευ- 
μονολογική Κλινική του νοσο
κομείου της Θεσσαλονίκης, που 
μάλιστα είναι αρμόδια για τη δι
αχείριση των σοβαρών λοιμώ
ξεων του αναπνευστικού εξαι- 
ήας του Covid!

Η απόφαση της κυβέρνησης 
να μην αποκαταστήσει την κα
μένη κλινική φέρει την υπογρα
φή της αναπληρώτριας υπουρ
γού Υγείας Μίνας Γκάγκα, η 
οποία αναφέρει σε απόφασή 
της στις 3 Αυγούστου:

«1. Την έγκριση σκοπιμό
τητας, μελέτης εφαρμογής, των 
τευχών δημοπράτησης και την 
υλοποίηση του έργου: “Επεί
γουσα αποκατάσταση δευτέ
ρου ορόφου Πνευμονολογικού 
Τμήματος 5δ πτέρυγας μετά από 
εκδήλωση πυρκαγιάς” του ΓΝΘ 
“Γ. Παπανικολάου”, συνολικής 
προϋπολογιζόμενης δαπάνης 
1.136.561,34 ευρώ...

2. Το έργο δεν θα δημοπρα- 
τηθεί αν δεν εξευρεθεί η χρημα
τοδότηση για την εκτέλεσή του».

Αφοπλιστικά, η κυρία Γκά
γκα παραδέχεται πως, αν και 
έχουν περάσει τέσσερις μήνες 
από την καταστροφική φωτιά, 
δεν ενδιαφέρθηκαν να εξασφα
λίσουν τα απαιτούμενα κονδύ
λια, πρσπμώντας να παραμείνει 
ανενεργή μια απαραίτητη κλι
νική!

Η απόφαση ελήφθη στα... 
μουλωχτά, παρά το γεγονός 
ότι ο υπουργός Υγείας θάνος

Πλεύρης δήλωνε στις 6 Απρι
λίου πως «στον συγκεκριμένο 
όροφο θα γίνουν όλες οι εργα
σίες ώστε να είναι άμεσα λει
τουργικός». Τα λόγια, όμως, 
έμειναν λόγια...

Από ιδιώτεβ;
Σχολιάζοντας την αδυναμία του 
κράτους να εξασφαλίσει μόλις 
1.000.000 ευρώ για την αποκα
τάσταση της πτέρυγας της Πνευ- 
μονολογικής Κλινικής, ο διευ
θυντής του Πνευμονολογικού 
Τμήματος και συντονιστής Δι
αχείρισης Πανδημίας του ΓΝΘ 
«Γεώργιος Παπανικολάου» Αδα
μάντιος Χλωρός δήλωσε:

«Δηλαδή, περιμένουμε από 
ιδιώτες να βάλουν τα χρήματα; 
Με τι ανταλλάγματα; Και δεν 
ξέρω, φυσικά, αν υπάρχουν τέ
τοιοι ευεργέτες στις μέρες μας».

0 κ. Χλωρός επισημαίνει 
ότι η σχετική μελέτη αποκατά
στασης της πτέρυγας έχει ολο
κληρωθεί από τις 30 Ιουνίου, 
αλλά το υπουργείο Υγείας δεν 
έχει προχωρήσει στις απαπού- 
μενες ενέργειες, με αποτέλε
σμα να ελλοχεύει ο κίνδυνος 
η κλινική να παραμείνει κλει
στή και τον χειμώνα... Αξίζει να 
σημειωθεί πως από την πυρκα

γιά καταστράφηκαν οι 33 κλίνες 
της Πνευμονολογικής Κλινικής 
που ήταν πολύ καλά εξοπλισμέ
νες. Η κλινική μετακόμισε στον 
2ο όροφο, όπου διατέθηκαν 24 
κλίνες, και στη συνέχεια επε
κτάθηκε στον 3ο όροφο με άλ
λα 27 κρεβάπα, δηλαδή σύνολο 
51 κλίνες.

«Επειδή έρχονταν συνεχώς 
ασθενείς Covid, πήγαμε ασθε
νείς στη νέα ΜΕΘ, δωρεά της 
Επιτροπής του 2021, πήραμε τα 
μισά κρεβάπα, αλλά γέμισαν κι 
αυτά, οπότε επεκταθήκαμε πε
ραιτέρω στη μισή Γαστρεντερο- 
λογική με 12 κλίνες, που γέμι
σαν και αυτές αμέσως, οπότε 
οι εφημερίες πραγματοποιού
νται με μεγάλη αγωνία» δήλω
σε εκπέμποντας δραματικό σή
μα κινδύνου λόγω της.αύξησης 
των κρουσμάτων κορονοϊού μέ
σα στο καλοκαίρι.

«Είναι πασιφανές όπ υπάρ
χει μεγάλη μεταδοτικότητα και 
χρειάζεται επείγουσα απόφαση 
σε επίπεδο επιτροπής εμπειρο
γνωμόνων για το τι πρέπει να 
γίνει. Η ροή ασθενών από άλλες 
κλινικές του νοσοκομείου (Καρ
διολογική, Παθολογική, Ορθο
πεδική κ.λπ.) είναι συνεχής και 
μεγάλη» κατέληξε.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΑΛΛΑΖΕΙ Ο ΤΡΟΠΟΣ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΤΩΝ ΘΑΝΑΤΩΝ
ΑΠΟ ΚΟΡΟΝΟΪΟ

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

201.7 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αηηαςει ο iponos υποπογισμου ίων ϋανατων απο κορονοιο
Θα προσμειρώνιαι με διαφορετικά δεδομένα πλέον οι ανθρώπινες 

απώλειες στις επιδημιολογικές εκθέσεις του ΕΟΔΥ για τον κορονοϊό, 
διευκρίνισε μιλώντας στο OPEN ο υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης, 
συμπληρώνοντας επίσης πως βρισκόμαστε σε φάση αποκλιμάκωσης 
του παρόντος κύματοςτης πανδημίας.

«Από εδώ και στο εξής, στους θανάτους που θα δηλώνουμε, θα 
αναφέρουμε πόσοι από αυτούς είναι με αιτία την Covid και πόσοι εί
ναι με άλλη αιτία αλλά τα άτομα είχαν Covid», δήλωσε ο υπουργός 
Υγείας και συμπλήρωσε: «Αυτό το κύμα είχε την ιδιαιτερότητα ότι 
αφορούσε νοσηλείες σε απλές κλίνες και όχι σε ΜΕΘ, και για αυτό 
δεν υπήρχε πίεση στο σύστημα υγεία ως προς τον σκληρό δείκτη των 
διασωληνώσεων».

Για τον μεγάλο αριθμό θανάτων που καταγράφεται τις τελευταίες

ημέρες ο υπουργός επεσήμανε: «Η χώρα μας ακολουθείτο εξής 
μοντέλο καταγραφής, βάσειτου ΠΟΥ:

Όταν κάποιος έχει νοσήσει από Covid, ακόμη και όταν η αιτία θανά
του δεν είναι ο κορονοϊός και απλώς έχει βγει θετικός, τότε καταγρά
φεται ως θάνατος από Covid. Από δω και στο εξής, στους θανάτους 
που θα δηλώνουμε, θα αναφέρουμε πόσοι από αυτούς είναι με αιτία 
την Covid και πόσοι είναι με άλλη αιτία, αλλά τα άτομα είχαν Covid.

Συνεπώς, δεν είχαμε αύξηση θανάτων, απλώς το ποσοστό των θα
νάτων από τον Μάιο και μετά συνδυάζεται με περιστατικά ήταν με 
οποιαδήποτε αιτία και είχαν και Covid. Αυτό όλα τα στοιχεία θα ανα
λυθούν και θα συνεχίσουμε να λέμε επακριβώς τους θανάτους, όμως 
και απόδειξη αυτού που λέμε είναι πως δεν υπήρχε αύξηση στους 
σκληρούς δείκτες της πανδημίας».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο Ανδρέας Ξανθός κονιορτοποιεί τη ρητορική
Πλεύρη

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

408.04 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Ανδρέας Ξανθός κονιορτοποιεί τη ρητορική Πλεύρη
ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΜΑΣ να ’χουμε μη χρειαστούμε 
δομές υγείας - από τη Σύρο μέχρι τα χωριά 
της Γορτυνίας και τη Μαγνησία υγειονομι
κοί και κάτοικοι αγωνιούν, ενώ ο υπουργός 
Υγείας εν μέσω νέου επιδημικού κύματος 
αλλάζει τον τρόπο καταγραφής των θανά
των σε ακόμα μια επίδειξη επικοινωνιακής 
διαχείρισης. Ο γιατρός και τομεάρχης Υγεί
ας του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ., Ανδρέας Ξανθός, κο
νιορτοποιεί τη ρητορική Πλεύρη, ο οποίος 
καταργεί το πρωτόκολλο καταγραφής των 
θυμάτων του κορονοϊού του Παγκόσμιου 
Οργανισμού Υγείας, για να εφαρμόσει ένα 
δικής του εμπνεύσεως.

«Είναι δυνατόν να αλλάζει αυθαίρετα 
και ατεκμηρίωτα ο τρόπος καταγραφής 
των θανάτων, επειδή δεν συμφέρει την 
κυβέρνηση; Δεν καταλαβαίνει ο υπουρ
γός ότι αυτό θα δώσει τη "χαριστική βολή" 
στην ήδη τρωθείσα αξιοπιστία της κυβέρ
νησης και των επιστημονικών οργάνων 
και θα ενισχύσει την κρίση εμπιστοσύνης 
της κοινωνίας; Από πού επιστράτευσε ο κ. 
Πλεύρης αυτόν τον διαχωρισμό (θάνατοι 
από και με covid) ο οποίος δεν έχει καμιά 
επιστημονική βάση;» αναρωτιέται ο κ. Ξαν
θός, τονίζοντας πως «με «μαγείρεμα» στοι

χείων και επικοινωνιακά τεχνάσματα το 
μόνο που θα καταφέρει η κυβέρνηση είναι 
ο «εξευτελισμός της να γίνει τέλειος! Αν 
και μετά την υπόθεση των υποκλοπών, δεν 
φαίνεται να την πολυαπασχολεί».

Την ίδια ώρα αναφορά στη Βουλή κα
τέθεσε ο βουλευτής Κυκλάδων του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-Π.Σ., Ν. Συρμαλένιος, συμπεριλαμ- 
βάνοντας την επιστολή του Συλλόγου 
Εργαζομένων στο Βαρδάκειο και Πρώιο 
Νοσοκομείο και στις Κεντρικές και Απο-

*
0 πρώην υπουργός Υγείας
του ΣΥΡΙΖΑ επιτίθεται
οτον νυν υπουργό για την αλλαγή
του τρόπου καταγραφής
των θανάτων από κορονοΐό
σε περίοδο έξαρσης της πανδημίας
* Την ίδια στιγμή οι υγειονομικές
δομές απ’ άκρου εις άκρον
της χώρας στερούνται
τα στοιχειώδη

κεντρωμένες Μονάδες Α' ΠΕΣΥΠ Νοτίου 
Αιγαίου. Οι εργαζόμενοι καταγγέλλουν 
την κλιμακούμενη υποβάθμιση του Νο
σοκομείου Σύρου -του μεγαλύτερου των 
Κυκλάδων- και εκφράζουν ανησυχία για 
τη βιώσιμότητά του, καθώς παραμένει υπο
στελεχωμένο, μετακινούνται γιατροί σε 
άλλες νοσηλευτικές μονάδες, ενώ δύο κλι
νικές και τα επείγοντα μένουν ακάλυπτα 6 
μέρες από εφημερεύοντα ειδικό παθολόγο.

Στο Νότιο Πήλιο και τη Σκόπελο, από τον

Μάρτιο περιμένουν να τους απαντηθεί το 
αίτημα για δημιουργία Σταθμού ΕΚΑΒ και 
Βάσης ΕΚΑΒ. Οπως σημειώνει σε κοινο
βουλευτική ερώτηση ο βουλευτής Μαγνη
σίας του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ., Αλέξανδρος Μεϊ- 
κόπουλος, τα Κέντρα Υγείας καλύπτουν 
μερικώς μόνο τις ανάγκες επείγουσας 
προ-νοσοκομειακής φροντίδας των κατοί
κων, τα δε προβλήματα κατά τη διακομιδή 
ασθενών από τις απομακρυσμένες, ορεινές 
και νησιωτικές περιοχές, της Μαγνησίας 
στο Νοσοκομείο του Βόλου πληθαίνουν.

Κι ενώ παραμένει η εγκληματική αδι
αφορία του υπουργείου Υγείας για την 
έλλειψη ασθενοφόρων στη Χίο, όπως επι- 
σημαινόταν χθες στην «Εφ.Συν.», σήμερα 
είναι η Ενωση των Απανταχού Βυζικικι- 
ωτών «Ο Αγιος Νικόλαος» που ζητά από 
τον υπουργό Υγείας και τον περιφερειάρχη 
Πελοποννήσου κατεπειγόντως την αγορά 
καινούργιου ασθενοφόρου, το άνω των 
30 ετών υπάρχον τις περισσότερες ημέρες 
του μήνα δεν λειτουργεί και, προφανώς, 
υπάρχει μεγάλο πρόβλημα για το Κέντρο 
Υγείας Τροπαίων, που καλύπτει τις ανάγκες 
49 χωριών.

ΝΤΙΝΑ ΔΑΣΚΑΛΟΠΟΥΛΟΥ


	07/08/2022
	 Πάνω από 70 παιδιά στο νοσοκομείο με σοβαρά συμπτώματα

	09/08/2022
	 Σε αναστολή μέχρι τον Δεκέμβριο οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί

	10/08/2022
	 Χτυπάει καμπανάκι κινδύνου για την άθλια κατάσταση στο Νοσοκομείο Λαμίας A Θανάσιμος τραυματισμός ...
	 Δεν βρίσκουν χρήματα για την αποκατάσταση ms lIveupovoXoyiKns του «Παπανικολάου»
	 ΑΛΛΑΖΕΙ Ο ΤΡΟΠΟΣ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΤΩΝ ΘΑΝΑΤΩΝ ΑΠΟ ΚΟΡΟΝΟΪΟ
	 Ο Ανδρέας Ξανθός κονιορτοποιεί τη ρητορική Πλεύρη


